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Přítomni   (v abecedním pořadí, bez křestních jmen a titulů)  :
Fontana, Holý, Makajev, Marádová, Slabý, Šolc, Tomášek, Toropila, Zají ček
Omluveni   (v abecedním pořadí, bez křestních jmen a titulů)  :
Kroupová, Šatra, Šíla, Žárský
Nepřítomni   (v abecedním pořadí, bez křestních jmen a titulů)  :
Flam, Radecki
Hosté:
doc. ThDr. Martin Prudký, prorektor pro studijní záležitosti
Program zasedání:
1) Schválení programu zasedání
2) Schválení zápisu z minulého zasedání
3) Hodnocení výuky na UK
4) Podnět kol. Havlíka
5) Agenda studijní komise pro rok 2012
6) Různé
ad 1) Program byl schválen tichým souhlasem.
ad 2) Zápis ze zasedání 30.11.2011 byl schválen tichýmouhlasem.
ad 3) Studijní komise AS UK prodiskutovala agendu hodnocení výuky na UK s prorektorem pro studijní záležitosti, doc.
ThDr. Martinem Prudkým. Diskutovalo se o struktu ře hodnocení výuky na UK, zapojení postgraduálních studentů a
absolventů do hodnocení výuky, rozdílech ve vnitřním hodnocení na jednotlivých fakultách, smyslu celouniverzitního
hodnocení, zveřejňování výsledků fakultních hodnocení a dalších tématech.
ad 4) Studijní komise AS UK projednala podnět kol. Mgr. Jana Havlíka (PřF) a projevila vůli se danou otázkou zabývat.
Usnesení: „Studijní komise AS UK pov ěřuje předsedu komise, aby kontaktoval kancléře UK za účelem získání
podrobnějších informací a konzultace možných dalších postup ů v dané věci.“ (4-0-1)
ad 5) Studijní komise AS UK si vytyčila agendu pro nejbližší období. V nejbližší dob ě se bude zabývat problematikou
Grantové agentury UK (po vyhlášení výsledků pro rok 2012), pokusí se v této věci vést diskusi s prorektorem pro vědu,
prof. RNDr. Petrem Volfem, CSc. Výhledová agenda byla rozšířena o položku „vnit řní systém zajišťování kvality“.
ad 6) Žádné příspěvky do bodu Různé.


